
 

 
 

Besluitenlijst gecombineerde commissie Stadsontwikkeling, Middelen/Stadsbeheer en 
Maatschappelijke ontwikkeling 

           
          NOT17-0201 

datum:  dinsdag 4 juli 2017  
aanwezig: voorzitter:   A. Jongenelen 
  commissiegriffier:  H. Wijnveen 
  HOP:    J. Groot en S.C. van der Molen 
  CDA:    N. Kevek en F.J. Zuurbier 
  VVD:    F. Hoekstra en W. Boer 
  SP:    T. Degreef en M.C. Ooms 
  D66:    J.R. Vrieswijk en M. Feelders 
  Senioren Heerhugowaard: J.J. van der Starre en A. Valent 
  PvdA:    S. Brau en J. Koppelaar 
  Burgerbelang:   J.N.P. Beers en C. Zonneveld 
  ChristenUnie:   T.J. Visser en A.G. Pool 
  Nederland Duurzaam:  F.J. Marchal en S. Visser 
  Fractie Jongejan:  M. Jongejan en R. van den Berg 
 
Afwezig: M. Jongejan (LMJ), M. Bankras (HOP), G. Dirkmaat (SH) 
 
Bestuurlijk: wethouders Stam, Oude Kotte en Dickhoff 
 

Nr. Onderwerp: Actie: 

 
01. Opening – mededelingen en vaststellen agenda 
 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
02. Publieksrondvraag – spreekrecht 
 Mevrouw I. Hermans spreekt als buurtbewoner in over de nieuwbouwplannen aan de Van 
 Duivenvoordestraat. Zij pleit mede namens de ondertekenaars van het pamflet om de 
 bouwhoogte te beperken tot drie woonlagen in plaats van de nu voorgestelde zes 
 woonlagen.  
 Vanuit de commissie worden geen verduidelijkingsvragen gesteld.  
 
03. Vaststellen besluitenlijst cie SO d.d. 6 juni 2017 
 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
04. Termijnagenda commissie SO 
 Vanuit de commissie worden hierover geen opmerkingen gemaakt. 
 
05. Actieve informatie vanuit het college / WGR 
 Wethouder Stam meldt dat er op 13 september aanstaande een bijeenkomst is over 
 Jeugdzorg. Deze duurt ca. 2 uur. 
 Wethouder Oude Kotte meldt dat er in het kader van de te ontwikkelen woonvisie diverse 
 mensen de straat op zijn gegaan om informatie te verzamelen. Daaraan waren prijzen 
 verbonden. Raadslid Hoekstra heeft daarbij een prijs in de vorm van een cadeaubon 
 ‘gewonnen’. 
 
 
 



06. Notitie Circulaire economie – verkennen uitgangspunten raad 
 Wethouder Oude Kotte geeft aan dat de opmerkingen vanuit de commissie  verwerkt 
 zullen worden in een discussiestuk dat in oktober (evt. november) aanstaande aan de 
 commissie zal worden voorgelegd.  
 
07. Raadsvoorstel krediet deklaag parallelweg N242 
 Wethouder Stam geeft aan bij de behandeling van dit voorstel in de raad van 5 juli een 
 antwoord te zullen geven op de vraag van Senioren Heerhugowaard of het mogelijk is te 
 onderzoeken of het aanbrengen van een collector alsnog onderzocht kan worden. 
 Wethouder Dickhoff geeft dan ook antwoord op de vraag waarom besluitvorming over 
 deze kredietaanvraag niet uitgesteld kan worden. 
 De commissie adviseert met deze toezeggingen het raadsvoorstel toe te willen voegen 
 aan de raadsagenda van 5 juli aanstaande (Voorjaarsnota). 
 
08.  Raadsvoorstel Stadshart – herziening van de grondafspraken 
 De commissie geeft aan de volgende wensen in het raadsvoorst op te willen nemen als 
 wensen: 
 1. duurzaamheid te prioriteren; 
 2. de HVC actief te betrekken; 
 3. geen detailhandel die direct concurreert met Middenwaard; 
 4. parkeren innovatief bekijken en meenemen; 
 5. rekenschap te nemen en wellicht maatregelen te nemen met betrekking tot flora en 
     fauna; 
 6. op een vroegtijdig tijdstip MET-Welzijn bij de voorbereidingen betrekken; 
 7. vind een nieuwe plek voor de auto’s van de kermisexploitanten; 
 Het raadsvoorstel kan als akkoordstuk worden behandeld in de raadsvergadering van 5 
 juli (Voorjaarsnota). 
  
09. Rondvraag 
 F.J. Marchal: krijgen we een terugkoppeling over de ervaringen van de maatregel dat per 
 1 juli brommers op de rijbaan moeten?  Wethouder Stam geeft aan dat dat uiteraard 
 gebeurt.  
 
10. Sluiting 
 De voorzitter sluit om 09.55 uur de vergadering. 


